

Antrag auf Anerkennung

Application for accreditation

Matrikelnummer <i>Student registration number</i>	<input type="text"/>	(Matrikelnummer der Universität Erlangen-Nürnberg) (FAU student registration number)
Name, Vorname <i>Surname, first name</i>	<input type="text"/>	
Geburtsname/Geburtsdatum/Geburtsort <i>Birth name/date of birth/place of birth</i>	<input type="text"/>	
Anschrift <i>Address</i>	Straße/Platz <i>Street</i>	<input type="text"/>
	Postleitzahl/Ort <i>Post code, town/city</i>	<input type="text"/>
	Telefon <i>Phone</i>	<input type="text"/>
	E-Mail <i>E-mail</i>	<input type="text"/>

An das
Prüfungsamt der Universität Erlangen-Nürnberg
Technische Fakultät
Halbmondstraße 6
91054 Erlangen

To the
Examinations Office of the University of Erlangen-Nürnberg
Faculty of Engineering
Halbmondstraße 6
91054 Erlangen

Ich beantrage die Anerkennung von Qualifikationen, Studien- und Prüfungsleistungen auf der Grundlage von Kompetenzen an der FAU für den Studiengang

I request that previous qualifications, course achievements and examination achievements are accredited for the following FAU degree programme: -----

mit folgenden beigefügten Anlagen:

- Bescheinigung der bisherigen Hochschule über abgelegte Prüfungen (bei einem Studium an einer ausländischen Hochschule eine deutsche Übersetzung der Unterlagen)
- Modulbeschreibungen (ggf. auch andere/weitere Unterlagen) zu den erbrachten anzurechnenden Modulen/Leistungen
- Bei Notenumrechnung aus dem Ausland: Dokumentation der bestmöglichen Note und der Note, die für das Bestehen mindestens notwendig ist (entweder auf dem Zeugnis ausgewiesen oder durch Bestätigung der Hochschule)

The following are attached:

- *confirmation of examinations completed at previous higher education institution (German translations are re-quired for documents from foreign higher education institutions)*
- *module descriptions (and/or additional/other documents if applicable) for the modules/achievements for which accreditation is requested*
- *if grades from foreign higher education institutions must be converted: documentation indicating the best possible grade and the minimum grade required to pass in the grading system used (either specified on the certificate or in a separate confirmation from the higher education institution)*

Die Studien- und Prüfungsleistungen wurden erbracht an der
im Studiengang
(Bitte geben Sie hier an, aus welchem Studiengang die Leistungen anerkannt werden sollen und an welcher Einrichtung (z.B. Universität) sie diese erbracht haben.)

*The course and examination achievements were completed at -----
in the degree programme -----
(Please specify the higher education institution (e.g. university) and degree programme in which the achievements were completed here.)*

Ich versichere, dass ich an keiner anderen Hochschule eine Diplomvorprüfung, Diplomprüfung, Grundlagen- und Orientierungsprüfung, Bachelorprüfung oder Masterprüfung im gleichen oder einem verwandten Studiengang endgültig nicht bestanden habe.

I confirm that I have not failed the Diplomvorprüfung, Diplomprüfung, Grundlagen- und Orientierungsprüfung (GOP), Bachelor's examination or Master's examination in the same or a similar degree programme at the final attempt at another higher education institution.

Ich bin damit einverstanden, dass die bisherige Hochschule Studierenden- und Prüfungsdaten weitergibt.

I consent to my previous higher education institution passing on personal data and data on examinations.

Mit meiner Unterschrift versichere ich, dass alle von mir gemachten Angaben der Richtigkeit entsprechen.

With my signature I declare that all the information that I have provided is correct.

Ort, Datum, Unterschrift
Place, date, signature

